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Vragen van de leden Poppe (SP) en
Neppérus (VVD) aan de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over aftrek
van inkomsten uit het afvalfonds van
de afvalstoffenheffing. (Ingezonden
9 september 2009)

1
Is het bericht waar dat gemeenten
winst maken op inzameling en
verwerking van kunststoffen?1

2
Kunt u aangeven op welke wijze u
uitvoering geeft aan de motie-Poppe2

over het verlagen van de
afvalstoffenheffing met de
opbrengsten uit het afvalfonds en
eventuele opbrengsten uit verkoop
van kunststoffen?

3
Krijgen de inwoners van de
betreffende gemeenten het teveel
betaalde aan afvalstoffenheffing
terug? Zo nee, waarom niet? Zo ja,
wanneer en met terugwerkende
kracht?

1 De Telegraaf, 8 september 2009: «Afval
scheiden levert burger niks op»
http://www.telegraaf.nl/binnenland/4780825/
__Afval_scheiden_lev ert_burger_niks_
op__.html?p=11,1
2 Kamerstuk 31 337, nr. 10.
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